



**JABATAN PERANCANG BANDAR DAN DESA NEGERI PULAU PINANG
(PLANMALAYSIA PULAU PINANG)**

KENYATAAN TAWARAN TENDER TERBUKA

1. Pelawaan ini adalah terbuka kepada firma perunding perancangan bandar dan wilayah yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia di bawah kod bidang **330206** untuk mengambil bahagian di dalam pelawaan berikut :-

BIL.	NO.TENDER/ NAMA PROJEK	KOD BIDANG	TARIKH, MASA TUTUP DAN TEMPAT	SYARAT UTAMA PELAWAAN
1.	KST/PMPP/23/10 Kajian Perancangan Kemudahan Tapak Perkuburan Islam Dan Lain-Lain Agama Negeri Pulau Pinang	330206 (Perancangan Bandar dan Wilayah)	25 Mei 2023 (Khamis) Jam 12.00 tengah hari Tingkat 54, Jabatan Perancang Bandar dan Desa Negeri Pulau Pinang (PLANMalaysia Pulau Pinang), KOMTAR, 10000 George Town, Pulau Pinang.	<ol style="list-style-type: none"> 1. Berdaftar dengan Kementerian Kewangan (MOF), 2. Berdaftar di bawah Kod 330206 (Perancangan Bandar dan Wilayah), 3. Berdaftar dengan Lembaga Perancang Bandar Malaysia (LPBM), 4. Tempoh pendaftaran MOF dan LPBM masih sah laku. Tempoh pendaftaran dengan MOF hendaklah masih sah sekurang-kurangnya tiga (3) bulan daripada tarikh tender diiklankan/ surat dipelawa selaras dengan (PK 3.3 Perkara 2.1.1)

Taklimat tender adalah **DIWAJIBKAN**. Hanya **PENAMA** yang diberi kuasa oleh syarikat bagi urusan Perolehan Kerajaan dalam **Sijil Akuan Pendaftaran Firma Perunding MOF** sahaja yang dibenarkan menghadiri taklimat tender tersebut. Taklimat akan diadakan pada:

Tarikh : 28 April 2023 (Jumaat)
Masa : 9.00 pagi – 12.00 tengah hari
Tempat : Bilik Mesyuarat Utama,
 Tingkat 57, Jabatan Perancang Bandar dan Desa Negeri Pulau Pinang (PLANMalaysia Pulau Pinang), KOMTAR, 10000 George Town, Pulau Pinang

Nota : Hanya Firma perunding yang telah menghadiri Taklimat Tender sahaja boleh membuat pembelian dokumen pelawaan. Dokumen Pelawaan tidak akan dijual kepada mereka yang tidak menghadiri taklimat tender yang ditetapkan.

2. Syarat-syarat, arahan dan maklumat lanjut mengenai pelawaan ini dijelaskan di dalam Dokumen Pelawaan yang boleh dimuat turun dari Portal Rasmi Kerajaan Negeri Pulau Pinang **melalui Portal Rasmi Sistem Perolehan Negeri Pulau Pinang (SysP)** selepas tarikh Sesi Taklimat Tender bermula **pada 04 Mei 2023 (Khamis) hingga 25 Mei 2023 (Khamis)**.
3. Dokumen Pelawaan adalah dijual dengan kadar **RM50.00** bagi setiap satu (1) permohonan. Dokumen tersebut hanya boleh dimuat turun oleh syarikat/ kontraktor yang telah berdaftar dengan **SysP** iaitu **Portal Rasmi Sistem Perolehan Negeri Pulau Pinang** sahaja. Kaedah pembayaran boleh dibuat dengan dengan cara memilih butang **'BELI' dengan harga RM50.00**.
4. Hanya **Firma perunding yang telah menghadiri Taklimat Tender sahaja** boleh membuat pembelian dokumen pelawaan. **Dokumen Pelawaan tidak akan dijual kepada mereka yang tidak menghadiri taklimat tender yang ditetapkan.**
5. Petender hendaklah menghantar Cadangan Tender secara **SERAHAN TANGAN** kepada Urus Setia Tender di alamat berikut:

Pengarah
Jabatan Perancang Bandar dan Desa Negeri Pulau Pinang
(PLANMalaysia Pulau Pinang),Tingkat 54, KOMTAR,
10000 George Town, Pulau Pinang

6. Taklimat Tender adalah **DIWAJIBKAN** kepada petender dan hanya **PENAMA** yang diberi kuasa oleh syarikat bagi urusan Perolehan Kerajaan dalam **Sijil Akuan Pendaftaran Firma Perunding MOF** sahaja yang dibenarkan menghadiri taklimat tender tersebut. Petender yang hadir lewat dari masa pendaftaran yang telah ditetapkan tidak akan dipertimbangkan. Taklimat akan diadakan seperti ketetapan berikut:

Tarikh : **28 April 2023 (Jumaat)**
Masa : **9.30 pagi – 12.00 tengah hari**
Tempat : **Bilik Mesyuarat Utama,**
Tingkat 57, Jabatan Perancang Bandar dan Desa
Negeri Pulau Pinang (PLANMalaysia Pulau
Pinang), KOMTAR, 10000 George Town, Pulau
Pinang
7. Firma perunding dikehendaki untuk mengemukakan Pengesahan Kehadiran melalui Google Form seperti di link ini <https://forms.gle/yF3nhDKedZ83gMt46>